

## **IMG WORLDS OF ADVENTURE ATM 2016 SOCIAL MEDIA DRAW (“CONTEST”) TERMS & CONDITIONS**

- 1)** The promoter of the contest is IMG Theme Park LLC, Dubai, (“IMG”) trading as IMG Worlds of Adventure part of Ilyas & Mustafa Galadari Group.
- 2)** The contest is open to persons aged 8 years or over, except employees of IMG or any of its group entities, such employees’ close relatives and anyone otherwise connected with the organization or judging of the contest.
- 3)** No entry fee or purchase is necessary to enter.
- 4)** By entering the contest, an entrant agrees to be bound by these terms and conditions.
- 5)** Details as to how to enter the contest can be found online at <https://goo.gl/GyZEBJ>
- 6)** Only one entry per person will be accepted.
- 7)** Closing time and date for entry to the contest is 28/04/2016 at 23:59 (GMT+4), following which no further entries will be accepted.
- 8)** No responsibility is accepted by IMG for entries not received for whatever reason.
- 9)** To be eligible to participate in the contest draw, entrants must:
  - a)** visit the IMG worlds stand at ATM to take part in the two experiences available and have their photograph taken;
  - b)** complete the registration form, following which an email with a link will be sent to entrants enabling them to download their photographs for the Become Iron Man experience; and
  - c)** publicly share their photograph using #IMGworlds on Facebook, Twitter or Instagram.
- 10)** IMG reserves the right to cancel or amend the contest terms and conditions without notice for any reason. Any changes to the contest will be notified to entrants as soon as possible by IMG.
- 11)** IMG is not responsible for inaccurate prize details supplied to any entrant by any third party connected with this Contest.
- 12)** The contest prize is an exclusive ticket for VIP entry for two persons to IMG Worlds of Adventure Theme Park. No cash or other alternatives will be offered. Prizes are subject to availability and IMG reserves the right to substitute any prize with another of equivalent value.
- 13)** Winners are selected randomly from all eligible verified entries.
- 14)** A winner will be notified by email and/or DM on Twitter/Facebook and/or letter within 28 days of the closing date. If a winner cannot be contacted or does not claim the prize within 14 days of notification, IMG reserves the right to withdraw the prize from that winner and select a replacement winner.
- 15)** IMG will notify the winner how the prize can be collected.
- 16)** IMG’s decision with respect to all matters to do with the contest will be final and no correspondence will be entered into.
- 17)** The contest and these terms and conditions will be governed by Dubai and UAE law and any disputes will be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of Dubai, UAE.
- 18)** The winner agrees to the use of his/her name and image in any publicity material, as well as their entry. Any personal data relating to the winner or any other entrants will be used solely in accordance with current UAE data protection legislation and will not be disclosed to a third party without the entrant’s prior consent.
- 19)** This contest is in no way sponsored, endorsed or administered by, or associated with, Facebook, Twitter or any other Social Network. Entrants provide information to IMG willingly and without reservation.

## الشروط والأحكام لمسابقة وسائل التواصل الاجتماعي

1. المرؤج: أي إم جي عالم من المغامرات، دبي، التابعة لمجموعة إلياس ومصطفى كلداري
2. المسابقة مفتوحة لعمر ٨ سنوات فما فوق باستثناء العاملين في أي إم جي عالم من المغامرات، ومجموعة إلياس ومصطفى كلداري، وأقربهم وأي شخص له صلة بالمجموعة أو من حكام المسابقة.
3. لا يوجد أي رسوم مترتبة على المشاركة في هذه المسابقة.
4. قبل المشاركة في هذه المسابقة، يتعين على المشارك موافقته على الالتزام بهذه الشروط والأحكام.
5. تفاصيل المشاركة في المسابقة على الرابط التالي [http:// https://goo.gl/GyZEbJ]
6. سيتم قبول مشاركة واحدة فقط لكل شخص.
7. آخر موعد للمشاركة هو [٢٠١٦/٠٤/٢٨ at ٢٣:٥٩ (GMT+4)]. ولن يتم قبول أي مشاركة بعد هذا التاريخ.
8. لن يتم تحمل أي مسؤولية عن عدم قبول أي مشاركة لأي سبب من الأسباب.
9. قواعد المسابقة وكيفية المشاركة هي كالتالي:
  - يتعين على المشاركين زيارة جناح أي إم جي عالم من المغامرات خلال "الملقى - ايه تي ام" للمشاركة في التجريبتين المتاحتين.
  - يتعين على المشاركين تعبئة استمارة التسجيل للتأهل للمشاركة بالمسابقة.
  - سيتم إرسال بريد إلكتروني مع رابط للمشاركين لتحميل الصورة المتحركة الخاصة بهم في تجربة Become Iron Man
  - "شارك للفوز"، يتعين على المشاركين مشاركة الصور الخاصة بهم باستخدام #IMGworlds على الفيسبوك، أو تويتر أو إنستغرام للحصول على فرصة دخول السحب.
  - يتعين على المشاركات على وسائل التواصل الاجتماعي أن تكون عامة وليست خاصة للتأهل.
10. للمرؤج الحق في إلغاء أو تعديل المسابقة وهذه الشروط والأحكام دون سابق إنذار في حال وقوع كارثة، أو حرب، أو اضطرابات مدنية أو عسكرية، أو قضاء وقدر، أو أي خرق فعلي أو متوقع لأي من القوانين أو اللوائح المعمول بها، أو أي حدث آخر خارج عن سيطرة المرؤج. وسيتم إعلام المشاركين بأية تغييرات على المسابقة في أقرب وقت ممكن عن طريق المرؤج.
11. لا يتحمل المرؤج مسؤولية أي تفاصيل غير دقيقة عن الجائزة تم تزويدها للمشاركين من قبل أي طرف ثالث.
12. الجائزة كالتالي: (تذكرة حصرية لشخصين من فئة كبار الشخصيات على الوجهة الترفيهية. لن يتم تقديم أي مبالغ نقدية أو بدائل أخرى. تعتمد الجوائز على مدى توفرها، ونحتفظ بالحق في استبدال أي جائزة مع أخرى بنفس القيمة دون إعلام مسبق.
13. يتم اختيار الفائزين عن طريق سحب الكتروني عشوائي، حيث تم استقبال جميع المشاركات من قبل أي إم جي عالم من المغامرات أو وكلائها.
14. سيتم إعلام الفائز عن طريق البريد الإلكتروني و / أو رسالة مباشرة على تويتر / فيسبوك في غضون ٢٨ يوماً من تاريخ انتهاء المسابقة. في حالة عدم المقدرة على الاتصال مع الفائز أو عدم مطالبته بالجائزة خلال ١٤ يوماً من تاريخ الإعلام، نحتفظ بالحق في سحب الجائزة من الفائز واختيار فائز آخر.
15. سيقوم المرؤج بإعلام الفائز متى وأين يمكنه الحصول على الجائزة.
16. يعتبر قرار المرؤج فيما يتعلق بجميع المسائل الخاصة بالمسابقة نهائي.
17. تخضع هذه المسابقة وهذه الشروط والأحكام لقانون دولة الإمارات العربية المتحدة، وستخضع أي نزاعات لقضاء محاكم دولة الإمارات العربية المتحدة.
18. يتعين على الفائز الموافقة على استخدام اسمه وصورته في أي مواد إعلانية. وسيتم التعامل مع البيانات الشخصية المتعلقة بالفائز أو أي من المشاركين وفقاً لتشريعات حماية البيانات الحالية في دولة الإمارات العربية المتحدة ولن يتم الكشف عنها لطرف ثالث دون موافقة مسبقة من المشارك.
19. هذا العرض لم يتم دعمه أو ادارته من قبل الفيسبوك، أو تويتر، أو أي وسيلة تواصل اجتماعي أخرى. أنت تقدم المعلومات الخاصة بك إلى أي إم جي عالم من المغامرات وليس إلى أي طرف آخر.